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Abstract (en)
The door comprises an insulating part (1) on the side of the oven enclosure, a window (3) held at a distance from and substantially parallel to this
insulating door by holding elements (4) and a zone for circulation of air between the window (3) and the insulating part. It comprises a handle for
manipulation formed by at least one part of at least one edge of the window (3) and/or by at least one additional piece (6, 14) fixed to one of the said
edges. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention est relative a une porte de four de cuisson ménager, comportant une partie isolante (1) du c6té de I'enceinte de cuisson, une vitre (3)
maintenue a distance sensiblement parallelement a cette porte isolante par des éléments (4) de maintien, et une zone de circulation d'air entre
la vitre (3) et la partie isolante. Elle est caractérisée en ce qu'elle comporte une poignée de manipulation constituée par au moins une partie d'au
moins un rebord de la vitre (3) et/ou par au moins une piéce additionnelle (6, 14) fixée sur I'un desdits rebords.
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